
Generalforsamling — Grundejerforeningen Skytteengen Syd

Skælskør Bibliotek, 28. september 2021 klokken 18.30

Tilstedeværende parceller: 41, 17, 51, 53, 45, 1, 9, 15, 13, 21, 55.

1. Valg af dirigent

2. Beretning

3. Revideret regnskab

4. Forslag fra bestyrelsen

5. Forslag fra medlemmerne

6. Valg af kasserer

7. Valg af suppleant

8. Valg af revisor og suppleant

9. Eventuelt

Referat:

1

Dirigent blev Tina Hansen, Skytteengen 1

2

Formand bød velkommen til nye tilflyttere. Herefter orienteredes der kort om vintertiltag, der blev iværksat

da Skytteengen isede til.

Forårets planlagte generalforsamling, blev som i 2020 udsat til efteråret på grund af coronapandemien.

Vedligehold af grønne områder er den største opgave for bestyrelsen pt — alternative leverandører er

undersøgt, men er ikke fundet konkurrencedygtige. Senest er der iværksat ekstra beskæring af hæk mod

stamvej

I forhold til hastighedsdæmpende foranstaltninger har der nu været afholdt møde med kommunen.

Kommunen anbefaler midterlinje gennem hele Skytteengen Syd. Som henholdsvis spærrelinje og stiplet

varslingslinje. Ydermere bør der etableres helleanlæg på vendepladserne. Ved indkørsel kan nuværende

træpullerter erstattes af bøjelig stele/stor hvidmalet kampesten.

Endvidere blev en henvendelse om frasalg af areal til en matrikel uden for foreningen omtalt.

3

Fungerende kasserer Birgitte Karger fremlagde regnskab

Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen.

4

Budgettet blev fremlagt af formanden herunder forslag til kontingent på kr. 1.000 til forening — dog intet til

vejkonto. Godkendt af generalforsamlingen.

Henvendelse fra ejendommen Kobækvej 48 om frasalg af areal ud mod Kobækvej blev fremlagt.

Formanden gjorde rede for hvorfor bestyrelsen anbefaler et nej.

Ved afstemning vedtog generalforsamlingen at takke nej til tilbuddet. Principiel drøftelse og beslutning

henvises til næste generalforsamling



5

#55 fremlagde sine kommentarer i forhold til vejprojektet: Afstribning menes ikke at få betydning for

færdslen, parkering på fortove er en kilde til irritation og stærkt generende for oversigtsforholdene. I

forhold til bestyrelsesarbejdet blev det foreslået, at bestyrelsen fritages fra kontingent.

Skriv til beboere, om at fortove kun er til lejlighedsparkering blev foreslået.

Bestyrelsen sørger for udbedring af SF-sten ved hjørnet, eftergivelig stele og sten/vejskilt (såfremt det kan

godkendes af politi/vejmyndighed). Projektet er tidligere godkendt af en ekstraordinær generalforsamling,

og derfor ikke til afstemning for nuværende.

Forslag om at bestyrelsen kan fritages for kontingent medtages som forslag til næste generalforsamling.

6

Formanden redegjorde for at formand og næstformand ønsker at fratræde, og mindede samtidig om, at

kassererposten pt ikke er besat.

Forslag om at den aktuelle bestyrelse fortsætter indtil næste generalforsamling blev afvist af den siddende

bestyrelse.

Bestyrelsen fortsætter som fungerende idet aktivitetsniveauet vil være på et absolut minimum.

7

#51 blev genvalgt

8

#1 blev genvalgt

9

#51 orienterede om hvorfor medlemmerne bør have fokus på el- og gastilbud. Herunder om prisen på el er

variabel eller fast. Søg selv på http://elpris.dk — bemærk også at Andel har valgt at tilbageføre beløb til

andelshaverne.

#55 spurgte til gasfyr og udfasning — en enkelt parcel påtænker at droppe gassen

#21 fortalte at der nu er kommet konkurrence på internettet via den fiber, som Fibia for nylig har lagt ind i

vejen.

Projektet i forhold til beskæring af plantebælte mod Kobækvej er ikke kommet videre.

Skælskør 14. marts 2022

Tina Hansen, dirigent Cl s Würtzen, referent


